
Verslag vergadering van de leerlingenraad mei 2023 

De volgende punten zijn besproken: 
 

• Koningsspelen: 
Deze waren leuk en gezellig, maar wel erg lang. De spellen waren hetzelfde als vorig 
jaar. De voorkeur heeft het om meer afwisseling te hebben in de spellen.  

 

• Schoolvoetbal 
De jongens van groep 7 en 8 zouden het heel leuk vinden, om aan het schoolvoetbal 
deel te nemen. Is dit mogelijk? Bij de meisjes moet even nagevraagd worden of er 
eventueel genoeg animo is. 

 

• De leerlingenraad in gesprek met directeur was als leuk ervaren. Ze zouden het leuk 
vinden als hij wat vaker in de klas zou komen kijken en bijvoorbeeld meegaat op 
schoolreis. 

 

• Er wordt de vraag gesteld of het in de toekomst mogelijk is om een soort klassenfeest 
voor groep 8 te organiseren? Dus alleen voor de leerlingen en meester of juf. 

 

• Is er een mogelijkheid om volgend jaar nog een terugkom-moment met de groep 8 
van dit jaar te plannen? 

 

• Groep 8 geeft aan na de eindtoets meer leuke dingen te willen doen. Nu moet er nog 
teveel gewerkt worden(haha) 

 

• Groep 8 zou het heel leuk vinden als juf Yvanca ook meegaat op schoolreisje. 
 
 
Groetjes van de leerlingenraad 

 

 


